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Abstract (en)
[origin: US2021262192A1] The disclosure concerns an excavation machine for making a trench into ground including a frame extending along a
longitudinal direction, an excavation device disposed under the lower end part of the frame, the excavation machine further including at least a first
guide device comprising at least a first guide flap protruding from a first lateral side of the frame outwardly of the frame, and wherein, considered in a
plane perpendicular to the longitudinal direction, the first guide flap is inclined relative to the first lateral side.

Abstract (fr)
L'invention concerne une machine d'excavation (10) pour réaliser une tranchée dans un sol comportant :un châssis (12) s'étendant selon une
direction longitudinale (A);un dispositif d'excavation (30) disposé sous la partie d'extrémité inférieure (14) du châssis (12) ;la machine d'excavation
(10) comportant en outre au moins un premier dispositif de guidage (50) comprenant au moins un premier volet de guidage (52) en saillie depuis un
premier côté latéral (24) du châssis vers l'extérieur du châssis, et dans laquelle, considéré dans un plan perpendiculaire à la direction longitudinale
(A) du châssis (12), le premier volet de guidage (52) est incliné par rapport au premier côté latéral (24).
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